



## DAGSORDEN

Bestyrelsesmøde den 29. april 2024  
kl. 17:30 i klubben

Fraværende: AC

### 1) Korte punkter +/- 5 min. pr. pkt.

- A. Velkommen til Steen Ekgreen (SE) & Steen Dahlstrøm (SD): SD og SE får tilsendt både vores egen vedtægter samt fra HOG international.
- B. Godkendelse af referat fra sidste møde: Referat fra 12.2.24 og 5.3.24: der skal lige laves lidt korrektioner mht navns nævnelse under et af punkterne. Eftersendes sammen med dette referat. Referat fra 8.4.24 er ved en fejl ikke sendt ud. Sendes ud samlet.
- C. Status fra Membership – AF: antal d.d. 424 medlemmer.
- D. Økonomi, herunder bankstatus, regnskab, etc. – SBS: Ca 200.000 kr. På kontoen plus 107.000 kr. Til charity. SH: Benny Carlsen fra BSC tech vil gerne sponsorere LoH med 2.500 kr. – som vi naturligvis har takket ja til – pengene sættes ind på driftskontoen under LoH.
- E. Activities, nuværende og fremtidige, Road Captains mm – MD: Alle køreture er i gang. Så må det gerne blive rigtigt forår.
- F. Baren – status – AC: venter til næste møde, da AC har meldt afbud til dagens møde.
- G. CAPS – LK: Der er bestilt låsesmed til HOG's hoveddør, så den bliver repareret.
- H. Indtryk og feedback fra klubben siden sidste bestyrelsesmøde. Hvilke vibrationer er der ude blandt medlemmerne? – Baseret på feedback og kommunikation vi har haft med medlemmerne via mail, sms, facebook mv. Meget positive tilbagemeldinger fra køreturen 28.4.24. Foto sessionen gik også godt.

### 2) Længere punkter +/- 20 min. pr. pkt.

- A. Hjemmesiden – first hand feedback efter vi gik live den 21/4 – AD / Alle: AF har været i kontakt med William flere gange, da spg er sendt til AF. Generelt har det været en let opstart. Relevante personer bliver tilbudt en "kursus-aften" hvor vi lærer at lave arrangementer og ligge det på hjemmesiden.
- B. Hvad og hvor meget skal RC's ligge på hjemmesiden & Facebbok – MD: Hvis der laves køreture til andre HOG chapters er det helt ok, men der bliver IKKE arrangeret ture til konkurrenter til Caps.
- C. Udlån af HOG lokaler – SH: Udlån af lokalet er pt suspenderet. En enig bestyrelse beslutter, at lokalet ikke længere udlånes til andet end HOG relateret brug.

### 3) Diverse +/- 2 min. pr. pkt.

- A. Fastlægning af kommende 2 mødedatoer: 24 juni kl. 17.30 og den 2 september kl. 17.30
- B. Sammenfatning af dagens møde og konklusion herpå. God ro og orden, og velkommen til de to nye medlemmer, Steen og Steen.
- C. CMD Aros: SH: Aros har bedt om hjælp med bestilling af CMD bluser. AD: det er aftalt på direktors møde, at det specifikt er de tre chapters, der alene arrangerer CMD og derfor melder jeg tilbage til Aros, at jeg ikke er behjælpelig med at få fremstillet deres bluser.
- D. Custom Cycles, gave til 40 års jubilæum. SH: Vi fik taget et billede i går, som lige skal redigeres med et "HOG chapter" logo på fliserne. Billedet er taget foran butikken.